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AK Parti Merkez İlçe 
Teşkilatı Atatürk Meyda-
nı’nda kurduğu stant ile 
üye kayıtlarını aralıksız sür-
dürüyor. Teşkilat mensup-
larının yaptığı çalışmaları 

AK Parti Merkez İlçe Baş-
kanı Ekrem Faruk Civele-
koğlu da yakından takip 
ediyor. Sadece seçim za-
manında değil her zaman 
halkın içinde ve sahada ol-

duklarını açıklayan Civele-
koğlu, “teşkilat olarak Ata-
türk Meydanında kurduğu-
muz standımızda üye ka-
yıtlarımız devam ediyor. 
Üye kayıtlarına halkımızın 
gösterdiği ilgi üzerimizdeki 
sorumluluğu daha da artırı-
yor. Standımızı Ak Parti Mil-
let veki limiz Sayın Ali 
Temür de ziyaret etti. Sayın 
Vekilimiz ile birlikte standı-
mızda eğitim öğretime baş-
layan geleceğimizin temi-
natı çocuklarımıza kalem, 
silgi, kalemtıraş ve kitap 
ayıracı hediye ettik. AK 
Parti ailesi olarak her 
zaman halkımızın ve ço-
cuklarımızın yanındayız. 
Sosyal sorumluluk projele-
rine büyük önem veriyoruz. 
İlerleyen süreçte de hem 
halkımıza hem de çocukla-
rımıza ve gençlerimize yö-
nelik yeni çalışmalarımız 
olacak. Durmak yok yola 
devam” dedi. (Sabri Yücel)

Milliyetçi Hareket Par-
tisi Giresun Merkez İlçe 
Başkanı Denizhan Usta, 
Giresun İl Sağlık Müdürü 
Doç. Dr. Mu ham met 
Bulut'u ziyaret etti. İlçe 

Giresun'un sağlık ala-
nındaki başarılarıyla dik-
katleri üzerine çeken 
Bulut'un Giresun için şans 
olduğunu dile getiren 
Usta, "Giresun İl Sağlık 

Başkanı Usta'ya yönetim 
kurulu üyeleri de eşlik 
ederken, İl Sağlık Bulut, 
şehir genelinde yaptıkları 
sağlık yatırımlarından 
bahsetti.

Giresun Valiliği ve Giresun Belediyesi 
öncülüğünde, Doğu Karadeniz Kalkınma 
Ajansı (DOKAP), Giresun Ticaret ve 
Sanayi Odası ile Giresun Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası'nın destekleriyle 
düzenlenen "Giresun Yatırım ve İstihdam 
Toplantısı," Giresun Belediyesi Kültür ve 
Fuar Merkezi'nde geniş bir katılımla 
gerçekleştirildi.

Giresun Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu'nun açılış konuşmasıyla 
başlayan program, gün boyunca farklı 
oturumlar halinde devam etti. Programın 
ana başlıkları şunlardı:

Kalkınma, Yatırım ve İstihdam 
İmkanları

Kırsal Kalkınma Yatırım Projeleri
Esnaf ve Sanayi Sektörü Talepler, 

Yeni Hedefler ve Yatırım Alanları
Turizm Sektörü Talepler, Yeni 

Hedefler ve Yatırım Alanları
Toplantı, Giresun'un kalkınması, 

yeni yatırım fırsatlarının değer-
lendirilmesi ve istihdamın artırılması 
amacıyla düzenlendi. Giresunlu iş 
dünyası temsilcileri, esnaf ve 
sanatkarlar, yerel yönetim yetkilileri ile 
bir araya gelerek fikir alışverişinde 
bulundu ve gelecekteki yatırım 
planları hakkında bilgi paylaşımında 
bulundu. 

(Sabri Yücel)

Müdürümüz Muhammet 
Bulut hocamıza misafir-
perverliği için öncelikle te-
şekkür ediyorum. Her 
daim ulaşabildiğimiz, şeh-
rimizde yaşayan insanla-
rımızın her zaman yar-
dımcısı olan İl Sağlık Mü-
dürümüze şahsım ve yö-
netim kurulumuz adına 
şükranlarımı sunuyorum. 
Böylesi bürokratların her 
zaman yanındayız. Ken-
disine başarılar ve kolay-
lıklar diliyorum." dedi. İl 
Sağlık Müdürü Bulut ise 
ziyaretlerinden dolayı 
Usta ve yönetimine te-
şekkür etti. 

(Gülsen Dikgöz)

AK Parti Merkez İlçe Başkanı Civelekoğlu sahayı boş bırakmıyor

“7'den 77'ye halkımızın yanındayız”

“Böylesi bürokratların
her zaman yanındayız”

AK Parti Giresun Millet-
vekili Ali Temür, Bulancak 
Belediye Başkanı Recep 
Yakar ve AK Parti Bulan-
cak İlçe Başkanı Necati Yıl-
dırım ile birlikte Bulancak 
Sanayi Sitesi ve Galericiler 
Sitesi'ni ziyaret etti. Halkın 

Temür ve Belediye Başka-
nı Recep Yakar'ın büyük 
emeği olduğuna dikkat çe-
kerek Bulancak halkı 
adına teşekkür etti. Galeri-
ciler Sitesi'nin ilçenin eko-
nomisine önemli katkılar 
sağladığını ifade eden Yıl-
dırım, projenin hayata geç-
mesinin esnafları mutlu et-
tiğini söyledi.

Ziyaretlerin ardından 
Milletvekili Temür, Bulan-
cak'daki ça lışma la rın 
halka yönelik daha fazla 
hizmeti amaçladığını ve 
bu doğrultuda çalışmala-
rın devam edeceğini belirt-
ti. 

(Sabri Yücel)

yoğun ilgisiyle karşılanan 
Milletvekili Temür, esnaf-
larla ve vatandaşlarla gö-
rüşerek istek ve taleplerini 
dinledi.

Milletvekili Temür, ziya-
retleri sırasında hem Bu-
lancak Sanayi Sitesi'nde 

hem de Galericiler Site-
si'nde esnaflar ve vatan-
daşlarla bir araya geldi. Gi-
resun'un AK Parti iktidarı 
döneminde birçok proje 
ve yatırımın hayata geçti-
ği bir il olduğunu hatırlatan 
Temür, bu projelerin halka 
hizmet olarak sunulduğu-
nu vurguladı. Ayrıca, iler-
leyen süreçte de bu yatı-
rımların hız kesmeden 
devam edeceğini ve pro-
jelerin yakından takip edi-
leceğini belirtti.

AK Parti Bulancak İlçe 
Başkanı Necati Yıldırım, 
yaptığı açıklamada Gale-
riciler Sitesi'nin kamulaştı-
rılmasında Milletvekili Ali 

Temür, Bulancak Sanayi Sitesi ve
Galericiler Sitesi'nde 

Yatırım ve İstihdam Toplantısı
Büyük Katılımla Gerçekleşti
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Sağlık Bakanı Fahrettin 
Koca'nın önceki gün sos-
yal medya hesabından du-
yurduğu Eris Varyantının 
Doğu Karadeniz illerinde 
görüldüğü öne sürüldü. 
Sağlık Bakanlığı uygula-
masında, Giresun'da gös-
terilen o bölgeler vatan-
daşta endişe ve korkuya 
neden oldu. Sağlık Bakanı 
Fahrettin Koca, önceki gün 
"Endişe konusu sayılma-
yacak bir gelişme" olarak 
Eris varyantının Türkiye'de 
görüldüğünü açıklamıştı.

Tüm dünyayı etkisi altı-
na alan Covid-19'un var-
yant virüsü olan 'Eris var-

GİRESUN: Gi resun 
merkezi ile Bulancak ilçe-
sinde aktif covid-19 vakası 
bulunuyor. Ayrıca bazı köy-
lerde daha aktif vaka yer 
alıyor.

SAMSUN: Samsun'da 
il merkezi dahil, Bafra ilçe-
sinde aktif vakalar bulunu-
yor.

ORDU: Ordu merkez 
dahil, Fatsa ve Gölköy ilçe-
lerinde koronavirüs vaka-
ları bulunuyor.

yantı' Giresun, Trabzon, 
Samsun, Rize ve Ordu ille-
rinde görüldüğü belirtiliyor.

İl Merkezleri Kırmızıya 
Döndü!

Sağlık Bakanlığı uygu-
laması olan ve bir dönem 
ülke genelinde yaygın bir 
şekilde kullanılan 'Hayat 
Eve Sığar' uygulamasın-
daki verilere göre Samsun, 
Giresun, Rize, Ordu Trab-
zon ve Giresun illeri ile bun-
lara bağlı olan bir çok ilçe-
de aktif vaka görünüyor.

Hayat Eve Sığar Uygu-
lamasında Görünen Aktif 
Vakalar Neyi İşaret Edi-
yor?

RİZE: Rize'de 3 ilçede 
birden görünen covid-19 
varyantlarına il merkezi de 
yer aldı.

TRABZON: Trabzon'da 
hiç bir ilçede görünmeyen 
aktif vaka sadece il merke-
zinde yer alıyor.

Bu yerleşim yerlerinde 
görülen koronavirüs vaka-
larının hangi varyant oldu-
ğu bilinmiyor.

Boğaz ağrısı, öksürük, 
tat ce duyu kaybı olanlar 

Hayat Eve Sığar (HES) 
uygulamasında bir çok ilde 
görülen vakalar, Doğu Ka-
radeniz illerinde de görülü-
yor. Bir çok haber sitesi bu 
vakaları eris varyantı ola-
rak duyururken, Covid-
19'un hangi varyantına ait 
olduğuna dair net bir bilgi 
yok.

GİRESUN, SAMSUN, 
ORDU, RİZE,

TRABZON İLLERİ
KIRMIZI!

HES uygulamasında 
yer alınan verilere göre bu 
illerde aktif koronavirüs va-
kası bulunuyor. İşte Doğu 
Karadeniz'deki son durum!

dikkat!
Eris virüsü ya da eris 

varyantı olarak son günler-
de gündemi meşgul eden 
virüs, COVID-19 varyant-
larından omicron varyantı-
nın mutasyona uğramış 
hali olarak biliniyor.

Dünya Sağlık Örgütü ta-
rafından ‘izlenmesi gere-
ken varyant’ olarak tanım-
lanan Eris varyantının be-
lirtileri arasında, yüksek 
ateş, öksürük, boğaz ağrı-

sı, tat ile duyu kaybı ve 
burun akıntısı gibi bulgular 
bulunuyor.

SAĞLIK BAKANI
FAHRETTİN KOCA: 

BİZDE DE GÖRÜLMESİ 
MUHTEMELDİ

Bakan Koca, sosyal 
medya hesabından yaptığı 
açıklamada, Eris varyantı-
nın Türkiye'de yurt dışı te-
maslı 9 kişide görüldüğünü 
açıklamıştı.

 (Yeni Şebinkarahisar)

İyi Parti Giresun İl Baş-
kanlığı, Gaziler Günü vesi-
lesiyle düzenlediği basın 
toplantısında önemli açık-
lamalarda bulundu.

Gaziler Günü'nde İyi 
Parti Giresun İl Başkanlığı, 
ülkemizin bağımsızlığı ve 
güvenliği için mücadele 
eden gazilerimize hak et-
tikleri saygının gösterilme-
si gerektiği vurgusuyla 
önemli bir basın açıklama-
sında bulundu. Gaziler 
Günü'nün anlamı ve gazi-

lere olan minnettarlık dile 
getirildi.

Açıklamada, gazilerin 
milletimizin hürriyet ve ba-
ğımsızlık mücadelesinde, 
terörle mücadelede ve ulu-
sal savunmada gösterdik-
leri özverili hizmetlere dik-
kat çekilerek, bu kahra-
manların her zaman gurur 
kaynağı olduğu belirtildi. 
Ancak günümüzde birçok 
gazi ekonomik sıkıntılarla 
mücadele etmek zorunda 
kaldığına dikkat çekilerek, 
gazi maaşlarının bağlan-
masının bir hak olduğu ve 
bu hakkın gasp edilmeme-
si gerektiği vurgulandı.

İyi Parti Giresun İl Baş-
kanlığı, gazilere yönelik 
olarak verilen sözlerin tu-
tulması ve ekonomik ko-
şulların bahane olarak kul-
lanılmaması gerektiğini be-
lirterek yetkililere ve hükü-
mete şu çağrıları yaptı:

Gazilerimize verilen ma-
aşların zamanında ve ek-
siksiz olarak ödenmesini 

sağlayın.
Gazilerimizin ekonomik 

durumlarını iyileştirmek için 
gerekli adımları atın.

Gazilerimize olan min-
nettarlığınızı sadece sözde 
değil, fiili olarak gösterin.

Gazi olan ve gazilik 
maaşı almak için türlü ba-
hanelerle rapor alamayan 
gazilerimizin durumlarını 
göz önünde bulundurarak 
ivedilikle maaşlarını bağla-
yın.

Açıklamada ayrıca, Ga-
ziler Günü'nde gazilerin 
haklarını geri kazanma mü-
cadelesinde yanlarında ol-
dukları ve saygı ve minnet-
tarlıklarını sadece bu özel 
günde değil, her zaman his-
settireceklerini ifade edildi.

Gazilerimize olan so-
rumluluklarını hatırlatan İyi 
Parti Giresun İl Başkanlığı, 
haklarını savunma kararlı-
lıklarını sürdüreceklerini be-
lirterek açıklamayı sonlan-
dırdı.

(Gülsen Dikgöz)

Giresun, Trabzon, Samsun, Rize ve Ordu 'kırmızı' alarm!

“Özel günde değil, her zaman”

Yeni Eğitim-Öğretim Yılı dolayısıyla ilçedeki tüm okullarda
alınacak asayiş ve güvenlikle ilgili konular görüşüldü

Tirebolu’da Güvenlik Toplantısı!

Yeni Eğitim-Öğretim 
Dönemi’nin başlaması do-
layısıyla ilçede bulunan 
yüksekokullarda asayiş ve 
güvenliğin sağlanması, öğ-
rencilerin barınma konu-

darma Komutanı Tolga Ka-
ragöz, KYK Müdürü Binali 
Düzen, Milli Eğitim Şube 
Müdürü Veysel Gündağ 
ve Kaymakamlık Yazı 
İşleri Müdürü Gökhan Yıl-
dız’da katıldı.

Toplantıda, ilçedeki 
yükseköğretim kurumla-
rında eğitim-öğretimin gü-
venli ortamda sürdürülme-
sinin sağlanması ve ihti-
yaç duyulan ilave önlem-
lerin alınmasının yanı sıra, 
öğrencilerin barınmayla il-
gili yaşayabilecekleri so-
runların ortadan kaldırıl-
masına yönelik yapılacak 
çalışmalar görüşüldü. Ay-
rıca, İçişleri Bakanlığı’nın 
talimatları doğrultusunda 

sunda yaşayabileceği so-
runların görüşüldüğü Asa-
yiş ve Güvenlik Toplantısı, 
geride kalan hafta içinde 
Kaymakam Dr. Muham-
med Lütfi Kotan başkanlı-

ilçede yeni dönemde alı-
nacak asayiş ve trafik ted-
birleriyle ilgili başka bir otu-
rum da gerçekleştirildi. 
Kaymakam Kotan’ın baş-
kanlığında yapılan bu otu-
rumda da ilçedeki okulla-
rın çevrelerinde alınacak 
asayiş ve trafik tedbirleriy-
le ilgili konular ele alındı. 
Kaymakam Kotan, her iki 
oturumda da ilçede ve 
özellikle öğretim kurumla-
rında alınması gereken 
asayiş ve güvenlik önlem-
lerinde ilgili birim amirle-
rinden büyük titizlik gös-
termelerini ve her kuru-
mun üzerine düşen görevi 
en iyi şekilde yapmalarını 
istedi. (Mahmut Bora)

ğında yapıldı. Kaymakam-
lıkta gerçekleşen toplantı-
ya Belediye Başkan Yar-
dımcısı Kazım Tarakçı ile 
İlçe Emniyet Müdürü 
Hakan İbişoğlu, İlçe Jan-

Tirebolu Köylere Hiz-
met Götürme Birliği’nin 
Eylül ayı toplantısı 13 
Eylül Çarşamba günü ya-
pıldı. Kaymakamlık Top-
lantı Salonunda İlçe Kay-
makamı Dr. Muhammed 
Lütfi Kotan’ın başkanlığın-
da gerçekleşen toplantıya 
birlik üyeleriyle Kayma-
kamlık Yazı İşleri Müdürü 
Gökhan Yıldız ve Köylere 
Hizmet Götürme Birliği Mu-
hasibi Hasan Ök katıldı.

KÖYDES çalışmaları-
nın gözden geçirildiği top-
lantıda, köylerin sorunları 

rektiğini bildiren Kayma-
kam Kotan, köy lerde 
devam eden çalışmaların 
zamanında tamamlanma-

ele alınıp sorunların çözü-
müne yönelik fikir alış-
verişinde bulunuldu. Kay-
makamlıktaki toplantı son-
rasında Kaymakam Kotan 
ve birlik üyeleri, beraberle-
rinde Köy Hizmetleri Şefi 
Selami Üstün’ün de katılı-
mıyla Düzköy, Şirinköy ve 
Çeğel köylerine giderek, 
söz konusu köylerde yapı-
lan çalışmaları yerinde in-
ce le di ler. Kay ma kam 
Kotan, ilgili köylerde yapı-
lan KÖYDES çalışmaları 
hakkında yetki li lerden 
bilgi aldı. KÖYDES Projesi 

sını ve bu konuda herhan-
gi bir aksaklığa meydan ve-
rilmemesini istedi. 

(Mahmut Bora)

kapsamında köylerde ya-
pılan çalışmaları yakından 
takibe alan ve projelerin ti-
tizlik içinde yürütülmesi ge-

Tirebolu KHGB Toplantısı yapıldı

ASKON İl Başkanı Türk' ten, Vali Serdengeçti'ye ziyaret
Anadolu Aslanları İş Adamları Derneği (ASKON) Giresun İl Başkanı 

Yener Türk, Giresun Valisi Mehmet Fatih Serdengeçti' ye "hayırlı olsun" zi-
yaretinde bulundu. Ziyaret sırasında Başkan Türk tarafından, Vali Serden-
geçti' ye ASKON'un çalışmaları hakkında bilgi aktarıldı.Ziyarette iş dünyası 
ve Giresun' a yapılan yatırımlarla ilgili görüş alışverişinde bulunuldu.

Vali Serdengeçti, ASKON İl Başkanı Yener Türk' e, Giresun ekonomisi-
ne yaptığı katkılar ve sağladığı istihdam nedeniyle teşekkür ederek, başarı-
lar diledi.

Başkan Türk de, Vali Serdengeçti' ye teşekkür ederek çiçek sundu ve ba-
şarı dileğini iletti. (Gülsen Dikgöz)
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Espiye Belediye Baş-
kanı Mustafa Karadere, il-
çenin yanı sıra, bölgenin 
sosyo kültürel etkinlikleri-
ne büyük önem veriyor. Es-
piye’de bu yaz ses getiren 
birçok etkinlik ve programa 
imza atan Başkan Karade-
re geçtiğimiz Pazar günü 
Çanakçı Kuşköy de 24.dü-
zenlenen Islık Dili Festiva-
line katıldı. Festival alanın-
da vatandaşlarla sohbet 
ederek onları dinleyen Baş-
kan Karadere, Kuşköy hal-
kının horon halkasına da 
katılarak horon oynadı,on-

ların heyecanına ortak 
oldu. İlçesinde olduğu gibi 
çevre İlçe ve köylerde de 
her etkinliğe katılmaya ça-
lışan Espiye Belediye Baş-
kanı Mustafa Karadere, 
“İlimiz ve ilçelerimizin tanı-
tımına emek veren tüm 
hemşerilerimin yanında-
yım, güzel bir festival oldu. 
Katılım sağlayan ve emeği 
geçen herkese teşekkür 
ediyor, festival alanındaki 
vatandaşlarımıza iyi eğ-
lenceler diliyorum.” dedi.

GENÇ ÇİFTLERİ
YALNIZ

BIRAKMIYOR
Belediye Başkanı Ka-

radere, bir ömür mutluluğa 
‘evet’ diyen genç çiftlerli 
ise hiç yalnız bırakmıyor. 
Geçtiğimiz hafta sonu ka-
tıldığı ıslık festivalinin ar-
dından Giresun merkez ve 
Espiye’de yapılan bazı dü-
ğünlere katılarak, dünya 
evine giren gençlere mut-
luluklar diledi. 

(Dursun Onur)

GZO’YU
ZİYARET ETTİ

Cumhuriyet Halk Parti-
si Giresun Mil letvekili 
Elvan Işık Gezmiş berabe-
rindeki CHP İl Başkan Yar-
dımcısı Adnan Aydın ile Gi-
resun Ziraat Odasını ziya-
ret etti. Gezmiş, Oda Baş-

runlarını dile getireceğini 
kaydetti.

“ALAN BAZLI
GELİR DESTEĞİ
ARTIRILMALI”

Giresun Ziraat Odası 
Başkanı Nurittin Kara ise 
Milletvekili Elvan Işık Gez-

kanı Nurittin Karan ve yö-
netim kurulu üyeleriyle fın-
dık üzerine görüş alışveri-
şinde bulundu. Fındığın Gi-
resun için bir tarımsal üre-
timden öte bir kültür, bir ge-
lenek ve yaşam tarzı oldu-
ğunu belirten Milletvekili 
Gezmiş, fındıkta uygula-

miş’e ziyaretinden dolayı 
teşekkür ederek, fındığın 
siyaset üstü bir ürün oldu-
ğunu, üreticinin bin bir zah-
met ve zorlukla bir ataya 
getirdiği fındığa sahip 
çıkan herkese minnettar ol-
duklarını ifade etti. Karan, 

nan yanlış politikalar nede-
niyle gelecekte fındığın 
dalda kalacağının altını 
çizdi. Gezmiş, yeni dönem 
meclis çalışmalarında da 
birinci gündem maddeleri 
arasında fındığın yer ala-
cağını ifade ederek, fındı-
ğın sosyo-ekonomik so-

fındıkta alan bazlı gelir des-
teğini 2014 yılından beri 
dönüm başına 170 lira ola-
rak ödendiğini hatırlatarak, 
Milletvekili Gezmiş’ten bu 
konuyu meclis gündemine 
taşımasını istedi. Karan, 
bu sezon düşük rekolteye 

bağlı olarak fındık fiyatının 
hızla yükseldiği de dikkat 
çekerek, “TMO sezon başı 
100 lira bandında bir alım fi-
yatı açıklamış olsaydı 
bugün fındık 150 liraydı” 
dedi. 

(Gülsen Dikgöz)

“Sorunların takipçisiyim”
Milletvekili Gezmiş, 

görev süresince Giresun 
halkının şahsına vermiş 
olduğu görevi layıkıyla 

yerine getirerek Türkiye 
Büyük Millet Meclisi'nde 

sorunları yüksek bir 
sesle dile getireceğini 
yineledi. Milletvekili 
Gezmiş, 1 Ekim'de 

başlayacak olan yeni 
yasama yılı öncesi 

toplumun farklı 
katmanlarıyla buluşmaya 

devam ediyor. 

Başkan Karadere hız kesmiyor

Çamoluklular, uzman hocalarla buluştu
Giresun’da sağlık ala-

nında güzel işler yapılma-
ya devam ediliyor. Öğre-
tim üyesi uzman hekimler 
Giresun’un en uzak ilçesi 
olan Çamoluk’ta halka po-
liklinik hizmeti sundu. Gi-
resun İl Sağlık Müdürlüğü 
tarafından “Her ay bir ilçe-
deyiz” sloganıyla başlatı-
lan etkinliğin ilki geçtiğimiz 
Cumartesi günü Çamoluk 
ilçesinde gerçekleştirildi. İl 
Sağlık Müdürü Doç. Dr. 
Muhammet Bulut öncülü-
ğündeki, Giresun Eğitim 
ve Araştırma Hastane-
si’nden Gastroenteroloji, 
Kardiyoloji, Radyoloji ve 
Dahiliye uzmanı ile Gire-
sun Kadın Doğum ve 
Çocuk Hastalıkları Eğitim 
ve Araştırma Hastane-
si’nden ise Çocuk ve 
Çocuk Psikiyatri uzmanla-
rı Çamoluklularla buluştu.

Müdürü Bulut, Çamoluk il-
çemizde beş saat polikli-

“Her ay bir ilçedeyiz” 
sağlık etkinliğinin her ay 

nik süresince toplamda 
304 hastamıza sağlık hiz-
meti sunduk. Hizmetin en 
iyisini ve en güzelini hake-
den, değerli dualarını biz-
lerden esirgemeyen bu 
güzel insanlara en iyi hiz-
meti götürmeye devam 
edeceğiz inşallah. Bu za-
mana kadar olan aksama-
lar için haklarını helal et-
sinler” dedi.

Milletvekili Elmas ise, 
hafta sonu tatillerinden fe-
dakarlık yaparak Çamo-
luk'ta sağlık hizmeti sunan 
İl Sağlık Müdürü Doç. Dr. 
Muhammet Bulut başta 
olmak üzere, Kardiyoloji, 
Radyoloji, Gastroentero-
loji, Kadın Doğum, Çocuk 
Sağlığı ve Hastalıkları, 
Çocuk Psikiyatrisi ve Da-
hiliye branşlarındaki hoca-
lara teşekkür etti. 

(Dursun Onur)
başka bir ilçede devam 
edeceğini belirten İl Sağlık 

Başkan İYİCE, güven tazeledi!
Tirebolu CHP İlçe Teş-

kilatı’nda yapılan olağan 
seçimli kongrede, eski 
baş kan Fatma İyice, 
güven tazeleyerek, bir 
kez daha İlçe Başkanlı-
ğı’na getirildi. Tirebolu Be-
lediyesi Düğün Salonun-
da gerçekleşen kongreye, 
CHP Giresun Milletvekili 
Elvan Işık Gezmiş ile İl 
Başkanı Gültekin Uzuna-
lioğlu, Belediye Başkanı 
Burhan Takır, İl Kadın Kol-
ları Başkanı Ayhan Ayça 
Kozluca ve CHP İl Genel 

Meclisi Üyesi Ömer Ce-
beci’de katıldı.

CHP İl Başkanı Gülte-
kin Uzu na l i oğ lu’nun 
Divan Başkanlığı yaptığı 
kongrede, tek listeyle gidi-
len seçim sonunda mev-
cut başkan İyice, ikinci 
kez aynı göreve seçilerek, 
güven tazelemiş oldu. 
CHP’li delegelerin yoğun 
ilgi gösterdiği kongrede, 
ikinci kez CHP Tirebolu 
İlçe Başkanlığı’na seçilen 
İyice, tüm katılımcılara te-
şekkür ederek, “Bundan 

sonraki ilk hedefimiz Yerel 
Seçimlerdir. Önümüzdeki 
yıl Mart ayında yapılacak 
olan bu seçimlerde ilçe-
miz Tirebolu başta olmak 
üzere ilimiz genelindeki 
tüm birimlerde CHP’nin 
yerel iktidarını sağlamak 
adına elimizden gelen her 
şeyi yapacağız. Teşkilat 
olarak Yerel Seçimlerde il-
çemizde Belediye Baş-
kanlığı’nı yeniden kazan-
mak için büyük çaba gös-
tereceğiz” dedi. 

(Mahmut Bora)
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Giresun'un iç kesimdeki il-
çesi Şebinkarahisar'da gele-
neksel yöntemlerle yapılan 
köme, bir diğer adıyla cevizli 
sucuk, ilçede kurulan fabrika-
ların da katkısıyla yıllık tonlar-
ca üretiliyor. Her geçen gün 
artan pestil köme pazarı, ülke 
genline de yayılırken, yurt dı-
şından da alıcı bulabiliyor. 
Hem tadıyla hem fiyatıyla bak-

lavayı geride bırakan köme 
her kesim tarafından tüketili-
yor.

Giresun'un doğal güzellik-
lerle çevrili Şebinkarahisar il-
çesi, geleneksel tatlılarıyla da 
adından sıkça söz ettiriyor. Fi-
yatı ise baklavayı geçti.

Gümüşhane'de yetişen 
ürün olarak bilinse de pestil 
köme, Giresun'un Şebinkara-

DÜKKANLARI
ARTIYOR

Ba yat la ma yan ek me ğin, 
Şebin Cevizinin, hakiki karadutun 
ana vatanı olan Şebinkarahisar, 
son 20 yılda ilçede adeta pazar 
oluşturmuş durumda.

İlçe ekonomisine de önemli 
katkı sunan köme dükkanları, her 
geçen gün kendini geliştirerek 
ürün kalitesini de artırmayı sürdü-
rüyor.

Yapımı oldukça zahmetli olan 
bu özel tatlı, dünyanın dört bir ya-
nındaki gurme gezginlerin ve lez-
zet meraklılarının damaklarını 
cezbetmek için yeterince çekici.

için il dışına da gönderilebilen 
köme, yurt dışında da tüketilebili-
yor. Yerel ekonomiye katkı sağla-

hisar yöresinde lezzetiyle ön 
plana çıkmayı başardı.

Şebinkarahisar, Türki-
ye'nin ve hatta dünyanın dört 
bir yanından gelen lezzet me-
raklılarının ilgisini çeken 
eşsiz bir tatlı olan ve bazı 
kentlerde sucuklu ceviz ola-
rak bilinen kömenin doğduğu 
yer olarak tanınıyor.

KÖME

makla kalmıyor, aynı zamanda 
büyük bir üne de sahip oluyor.

4 ÇEŞİTTE
15 FARKLI

DAMAK LEZZETİ
ilçede, yüzlerce yıldır yetiştiri-

len beyaz dut kullanılarak yapılan 
pekmez, ardından Giresun kalite 
fındıklarla içine konulan fındık ez-
mesi ile "muska", "sarma", "atom" 
"ballı köme"nin de bulunduğu 15 
farklı çeşit pestil ve köme tüketici-
lere sunuluyor.

TARİHİ ŞEHİR,
DOĞAL ÜRÜN

Şebinkarahisar'ın bu özel lez-
zetlerini denemek ve satın almak 
için gelen turistler, aynı zamanda 
ilçenin tarihi ve doğal güzellikleri-
ni de keşfetme fırsatı buluyorlar. 

Bu da ilçenin turizm potansiyelini 
artırarak, pestil ve köme üretimi-
nin sadece yerel ekonomiye 
değil, aynı zamanda turizm sek-
törüne de katkı sağladığını gös-
teriyor. Şebinkarahisar, bu gele-
neksel tatlılarıyla hem kültürel 
hem de ekonomik açıdan büyük 
bir öneme sahip, ve bu tatlar 
dünya genelinde tanınırlık ka-
zanmaya devam ediyor.

GÜNCEL
PESTİL

KÖME FİYATI?
Baklava şu günlerde kilosu 

180 liradan satılırken, köme gu-
rubundaki sarma, nuska, ballı 
pestil, köme (sucuklu ceviz) 
günce fiyatı 200 liradan satılıyor. 

(Haber Merkezi)

Pestil ve köme baklavayı geçti

Erener görevine hızlı başladı

Giresun İl Özel İdaresi 
Genel Sekreteri Tolga Ere-
ner, görevine hızlı başladı.

Makama oturmasının ar-
dından hayırlı olsun ziyaretçi-

lerini ağırlayan Genel Sekre-
ter Tolga Erener, haftaya 
birim müdürleri ile toplantı ya-
parak başladı. Erener, göre 
süreci boyunca haftalık yapa-

cakları bilgilendirme ve de-
ğerlendirme toplantıları ile ça-
lışmaya devam edeceklerini 
söyledi. 

(Gülsen Dikgöz)

Harşit 100 Yıl Piknik Mesire Yeri Trafo ve Elektirk Hattı Yapım İşi yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale Ka-
nununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulüile ihale edilecek olup, teklifler sadeceelektronik or-
tamda EKAP üzerinden alınacaktır. İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN: 2023/991127
1-İdarenin
a) Adı: ORMAN İŞLETME MÜDÜRLÜĞÜ-TİREBOLU DİĞER ÖZEL BÜTÇELİ KURULUŞLAROR-
MAN GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi: Yeniköy Mahallesi Orman İşletme Cadde 28500 TİREBOLU/GİRESUN
c) Telefon ve faks numarası : 4544114747 - 4544112994
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imzakullanılarak indirilebileceği internet sayfa-
sı:https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı : Harşit 100 Yıl Piknik Mesire Yeri Trafo ve Elektirk Hattı Yapım İşi
b) Niteliği, türü ve miktarı: 1 Adet 160 KVA Trafo ve ENHAyrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokü-
manı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer: Kuşkayası Tirebolu
ç) Süresi/teslim tarihi: Yer tesliminden itibaren 45 (KırkBeş) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi: Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 3 gün içindeyer teslimi yapılarak işe 
başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati: 29.09.2023 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerinaçılacağı adres): Tirebolu Orman İşletme Müdür Yar-
dımcısının Odası
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak kriter-
ler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı un-
surlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyanetmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranla-
rına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt yüklenicilere 
yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından 
fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret vesanayi odası/ticaret odası bünyesinde bu-
lunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir ta-
rafından ilk ilantarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesin-
tisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:İdare tara-
fından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen 
ve teklif edilen bedelin % 50 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veyabenzer işlere ilişkin iş 
deneyimini gösteren belgeler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak mühendislik ve mi-
marlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:D-I-II-III Grup İşler
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:Elektrik Mühendisi veya Elekt-
rik-Elektronik Mühendisi
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, 
e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanınıindirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife 
ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadarEKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çar-
pımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklifbirim fiyat şeklinde verilecektir. İhalesonucunda, 
üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici te-
minat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1Sınır değerin altında teklif sunan 
isteklilerin teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir

(Basın:ILN01894256)Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de 
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Giresun Eğitim ve Araş-
tırma Hastanesi yeni hiz-
met binasında geçişinin 2. 
Yılı kutladı.

Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi Başhekimi Doç. 
Dr. Fazıl Kulaklı’nın e sa-
hipliğinde gerçekleştirilen 
programında, Giresun Üni-
versitesi Tıp Fakültesi De-
kanı Prof. Dr. Erdal Ağar, 
Dekan Yardımcısı Dr. Öğr. 
Üyesi Tuğrul Kesicioğlu, 
Giresun il Sağlık Müdürü 
Doç. Dr. Muhammet Bulut, 
İl Sağlık Müdürlüğü Des-
tek Hizmetleri Başkanı 
Mehmet Şahin, Giresun 
Kadın Doğum ve Çocuk 
Hastalıkları Hastanesi Baş-
hekimi Doç. Dr. Berkan 
Şahin ile hastane yönetici 
tarafından kutlama pastası 
kesildi.

R A D Y O T E R A P İ  
ÜNİTESİ HİZMETTE

Başhekim Kulaklı, Eği-
tim ve Araştırma Hastane-

7.806’sı B grubu olmak 
üzere toplamda 33.199 
ameliyat işlemi gerçekleş-
tirilmiştir.

4 BİN 831 ANJİO YA-
PILDI

Endoskopi ünitemizde 
8.914 hastamıza endosko-
pik işlem yapılmıştır. Ke-
moterapi ünitemizde 469 
hastamıza 11.057 seans 
kemoterapi hizmeti veril-
miştir. Diyaliz ünitemizde 
211 hastamıza 29.550 
seans diyaliz hizmeti veril-
miştir. Yaşlı nüfusumuzun 
fazla olması münasebetiy-
le kalp krizi vakalarının yük-
sek olması anjiografi ünite-
si verilerine de yansımıştır. 
An ji og ra fi üni temizde 
4.767 hastaya 4.831 anjio 
işlemi gerçekleştirilmiştir. 
Girişimsel radyoloji ünite-

si istatistikleri hakkında ver-
diği bilgide, 2022 yılı ile 
2023 yılının ilk 6 ayında po-
liklinikler için 452 bin 354 
MHRS randevusu açıldığı-
nı, bu hastalardan 351 bin 
690’un muayenesinin ger-
çekleştirildiğini kaydetti. 
Kulaklı, 351 bin 690 rande-
vulu muayenenin yanında, 
670 bin 380 hastanın ise 
ayaktan randevusuz bir şe-
kilde tetkik ve tedavisini ya-
pıldığını, aylık 56 bin 782 
hasta olmak üzere toplam-
da bir milyon 22 bin 70 has-
tanın muayene edildiğinin 
altını çizdi. Başhekim Ku-
kalı, kanser tedavisi gören 
hastaların dört gözle bek-
lediği radyoterapi ünitesi-
nin hizmete başladığının 
müjdesini de verdi.

Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi Başhekimi Doç. 
Dr. Fazıl Kulaklı, son 1.5 yıl 
içerisinde gerçekleştirilen 
diğer sağlık hizmetleri hak-

mizde ise 3.873 işlem ger-
çekleştirilmiştir. Girişimsel 
radyoloji işlemlerinde kul-
lanılmak üzere (İnme has-
talarımızın ve girişimsel 
radyolojik işlem gerektiren 
diğer hastalarımızın diğer 
şehirlere sevk edilmemesi 
için) ve Koroner Anjiografi 
ünitesindeki yüksek sayı-
lar nedeniyle Bakanlığımız 
tarafından hastanemize 
ikinci anjiografi cihazı ta-
nımlanmıştır. 2023 yılı içe-
risinde ikinci Anjiografi ci-
hazımız hizmete girecek-
tir. 2022 yılı Mart ayından 
itibaren hizmet vermeye 
başlayan Nükleer Tıp Üni-
temizde toplamda 6.348 
hastamız tetkik edilmiştir.

Fizik tedavi ünitesinde 
17.005 seans elektrotera-
pi, 7.324 seans nörolojik re-

kında ise şu bilgileri verdi;
“Acil servisimizde aylık 

ortalama 12.572 hasta 
olmak üzere toplamda 
226.310 hastamızın mu-
ayenesi gerçekleştirilmiş-
tir.80.925 hastamız ise kon-
sültasyon (bir hastalığa bir-
kaç uzman hekimin birlikte 
tanı koyması) hizmeti ile 
muayene edilmiştir. Acil 
servisten 12.788, Polikli-
niklerden ise 31.577 has-
tamız hastanemize yatırıl-
mıştır. Yoğun Bakımlara 
ise toplamda 6.117 hasta-
mız yatırılarak tetkik ve te-
davi edilmiştir.

33 BİN 199 AMELİYAT 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ

2023 Ekim ayı içerisin-
de 6 Yataklı KVC YB ünite-
mizin açılmasıyla yoğun 
bakım yatak sayımız 84 
yükselecektir. 2 si lokal 
olmak üzere 16 ameliyat 
odası bulunan hastane-
mizde, 2.916’u A grubu ve 

habilitasyon, 2.790 seans 
el rehabilitasyonu, 9.209 
seans ortopedik rehabili-
tasyon, 3.012 seans ergo-
terapi ve 1254 seans hidro-
terapi hizmeti uygulanmış-
tır. Puva ünitesinde 6.905 
işlem gerçekleştirilmiştir.

67 BİN 341 MR, 87 BİN 
620 TOMOGRAFİ, ÇEKİMİ 
YAPILDI

MR ünitemizde toplam-
da 47.688 hastaya 67.341 
çekim, Tomografi ünitemiz-
de 50.787 hastaya 87.620 
çekim yapılmıştır. Ultraso-
nografi (ultrason) ünitemiz-
de ise 54.740 hastamıza ult-
rason hizmeti verilmiştir. 
MR ve Tomografi Ünitele-
rindeki çekim fazlalıkları ve 
randevu sürelerimizin za-
ruriyetten uzaması sebe-
biyle hastanemize tanımla-

nan ikinci tomografi cihazı 
2023 yılı Ağustos ayında 
hizmete vermeye başla-
mıştır. İkinci MR için ise ge-
rekli çalışmalar başlatılmış 
olup, 2024 Yılı içerisinde 
hizmete girmesi planlan-
maktadır. Radyoterapi üni-
temiz 2023 yılı Eylül ayın-
da hizmete başlamıştır. Bu 
verilerin oluşmasında ge-
cesini gündüzüne katarak, 
fedakarca, vicdanla, iyilik-
le çalışan ve hastalarımıza 
hizmet veren tüm hekimle-
rimize ve çalışma arkadaş-
larıma, ayrıca hastanemi-
ze her zaman destekte bu-
lunan İl Sağlık Müdürlüğü 
ve Giresun Üniversitesi 
Rektörlüğü'ne teşekkürle-
rimi sunar, tüm hastaları-
mıza acil şifalar dilerim.” 

(Gülsen Dikgöz)

Milliyetçi Hareket Parti-
si Bulancak İlçe Başkanlı-
ğı Genel Kurulu Doğa Pik-
nik Düğün Salonunda ya-
pıldı.

Yerel seçimler öncesi il 
ve ilçe genel kurullarını ya-
parak seçimlere hazırla-
nan MHP’de Bulancak İlçe 
Başkanlığı Genel Kurulu-
na partililer büyük ilgi gös-
terdi.

MHP Bulancak 14. 

vekili Konal, genel kurula 
katılanları selamladıktan 
sonra genel kurulun gün-
demi hakkında bilgi verdi. 
Seçim öncesi gündeme alı-
nan faaliyet raporu ve 
hesap raporları okunarak 
oylama ile kabul edildi.

Raporların okunması 
sonrası Divan Başkanı Mil-
let ve ki li Konal, MHP 
Genel Başkanı Devlet Bah-
çeli’nin mesajını okudu.

Genel Kurulu Saygı Duru-
şu ve İstiklal Marşının 
okunması ile başladı. 
Daha sonra genel kurul 
için divan kurulu üyeleri se-
çildi. Divan kurulu başkan-
lığına MHP Giresun Millet-
vekili Ertuğrul Gazi Konal, 
Katip Üyeliklerine MHP Gi-
resun İl Başkanı Mahmut 
Karakuş, Mahmut Güçtaş, 
ve Nafız Sarıtaş seçildi.

Divan Başkanı Millet-

Mevcut Başkan Tanju 
Alparslan’ın konuşması 
sonrası seçime geçildi.

Yapılan oylama sonun-
da Başkan Alparslan’ın 
başkanlığındaki yeni yö-
netim kurulu şu isimlerden 
oluştu; Mahmut Güçtaş, 
Abdullah Ayvaz, İlhan 
Yaman, Ali Karataş, Mesut 
Pekdemir, Hüseyin Yoğu-
nali, Turgay Cihaner, Onur 
Koç, Cemal Kılıç, Gökhan 
Ödemiş, Yüksel Gündo-
ğar, Temel Çetintemel, 
Kahraman Anapa, Uğur 
Goloğlu, Günaydın Üstün-
dağ, Tuncel Pekdemir, 
Reşat Bayrak, Nevzat Kı-
lınç. 72 kişi ise il delegeli-
ğine seçildi.

Genel Kurula Bulancak 
Belediye Başkanı Recep 
Yakar, AK Parti İlçe Başka-
nı Necati Yıldırım, Bulan-
cak Şoförler Odası Başka-
nı Mustafa Aydın, MHP Gi-
resun milletvekili adayları 
Hami Pekdemir, Fatih 
Meşe, Giresun yönetim ku-
rulu üyeleri, ilçe ve belde 
yönetim kurulu üyeleri, 
çok sayıda partili de katıl-
dı. (Haber Merkezi)

Giresun Belediyesi, 
şehir genelinde vatandaş-
ların ve sürücülerin gü-
venli ulaşımlarını sağla-
mak amacıyla yaya geçit-
leri ve hız kesicilerin 
bakım ve yenileme çalış-
malarına hızla devam edi-
yor.

Giresun Belediyesi 
Çözüm Birimi ekipleri tara-
fından şehirdeki yaya ve 
trafik güvenliğinin artırıl-
masına yönelik yürütülen 
çalışmalar kapsamında 
yaya geçitleri tekrardan bo-
yanırken yaya trafiğinin 
yoğun olduğu bölgelerde 

hız kesicilerinde boyaları 
yenileniyor.

Çalışmalar kapsamın-
da, aşınmış ve görünürlü-
ğü azalmış yaya geçitleri 
özellikle gözden geçirile-
rek boyanıyor ve yeniden 
belirgin hale getiriliyor. 
Şehir genelinde gerçek-
leştirilen çalışmalar özel-
likle okul önleri ve yoğun 
olarak yayaların kullandığı 
bölgelerde hızla tamamla-
nıyor.

Şu ana kadar onlarca 
yaya geçidi ve hız kesici 
yükseltmenin çizgileri bu 
çalışmaların bir parçası 

olarak yenileniyor veya bo-
yanıyor. Ekipler, hava ko-
şullarının uygun olması du-
rumunda bu çalışmaları 
kısa süre içinde tamamla-
mayı planlıyorlar.

Giresun Belediyesi, 
şehrin trafik altyapısının 
güncel ve güvenli olması-
nı sağlayarak şehir sakin-
lerinin günlük yaşamını 
daha güvenli hale getir-
meye devam ediyor. Yapı-
lan bu çalışmalar, şehrin 
genel ulaşım kalitesini ar-
tırarak yaşanabilir bir şehir 
olma özelliğine katkı sağlı-
yor. (Dursun Onur)

1.5 yılda bir milyon 22 bin muayene 
Giresun Eğitim ve Araştırma Hastanesi Başhekimi Doç. Dr. 

Fazıl Kulaklı, İl Sağlık Müdürlüğü ve Giresun Üniversitesi Tıp 
Fakültesi ile koordineli bir şekilde hep birlikte, emin 

adımlarla Giresun halkına en hızlı ve kaliteli sağlık hizmetini 
sunmaya devam ettiklerini bildirdi. Başhekim Kulaklı, 2021 

yılı Eylül ayında Aksu yerleşkesinde hizmet vermeye başlayan 
Eğitim ve Araştırma Hastanesi'nin hedefleri doğrultusunda 

emin adımlarla ilerlemeye devam ettiğini kaydetti. 

Bulancak MHP'de Başkan
Tanju Alparslan güven tazeledi

Şehir genelinde yaya geçitleri
ve hız kesiciler yenileniyor

Giresun:
Rüzgârlı!

ğiştirdi. Doğu Karadeniz Böl-
gesindeki illerin ismi yapay 
zeka tarafından şöyle değişti-
rildi: Giresun: Rüzgarlı, Ordu: 
Bellator, Trabzon: Hamsipol, 
Rize: Rizeville, Samsun: 
Samsara, Artvin: Nehirgazi, 
Gümüşhane: Hira, Bayburt: 
Narlıca.

(Haber Merkezi)

Yapay zeka uygulaması 
bu kez Türkiye haritasındaki il-
leri yeniden isimlendirdi. 
Yapay zekanın isimlendirdiği 
Türkiye haritasında İstan-
bul'un ismi 'İstarmoni', Anka-
ra'nın adı ' Atatürk' olarak de-
ğiştirildi. Giresun’un ismini 
ise hava olaylarından esinle-
nilerek ‘ Rüzgarlı’ olarak de-
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Manisa FK ile yenişe-
meyen Yeşil-beyazlılarda 
Başkan Nahid Yamak; “Ek-
siğimiz var mıydı, evet 
vardı. O da goldü. Net fır-
satlar yakaladık, direkten 
dönen topumuz var. Kaçan 
iki puan için çok üzgünüz 

çıktı aslanlar gibi mücade-
lesini verdi. Eksiğimiz var 
mıydı, evet vardı. O da 
goldü. Net fırsatlar yakala-
dık, direkten dönen topu-
muz var. Kaçan iki puan 
için çok üzgünüz ama orta-
ya konulan oyundan mem-

ama ortaya konulan oyun-
dan memnunuz”

Giresunspor Başkanı 
Nahid Yamak, Manisa FK 
ile oynadıkları maçta iki 
puan yitirdikleri için çok 
üzgün olduklarını dile ge-
tirdi. Genç futbolcuların 

çok iyi bir mücadele örneği 
gösterdiğini ifade eden 
Başkan Yamak; “Tüm 
oyuncularımız ellerinden 
gelenin en iyisini yaptı. Kar-
şımızda ilk dört maçta 10 
puan toplayan bir takım 
vardı ancak gençlerimiz 

nunuz” dedi.
GÜZEL OLACAK 
Teknik Direktör Mustafa 

Kaplan’ın maç esnasında 
rahatsızlanmasına çok 
üzüldüğünü kaydeden Baş-
kan Yamak; “Mustafa Ho-
camız Giresunspor’un ba-
şına geçtikten sonra adeta 
tesislerimizde karargah 
kurdu. Her şeyi Giresuns-
por. Çoğu zaman izin dö-
nemlerinde bile memleketi-
ne gitmiyor ve kulübümüz 
için mesai harcıyor. Maç es-
nasında bizi çok korkuttu 
ancak çok şükür ki durumu 
iyi. Mustafa Kaplan hoca-
mız ile daha gidecek çok yo-
lumuz var. Bir kez daha ken-
disine geçmiş olsun dilek-
lerimi iletiyorum. Takımı-
mız O’nun yönetiminde çok 
daha iyi olacak ve iyi yerle-
re gelecek. Benim hocamı-
za da genç kardeşlerime 
de güvenim sonsuz” şek-
linde konuştu. (Spor28)

Giresunspor'a Cuma günü katılan Kuwas ilk ma-
çında ortaya koyduğu oyunla beğeni topladı.

Maç öncesinde hocası Mustafa Kaplan ile görüşe-
rek oynayabileceğini ileten Kuwas, 62. Dakikada 
sonra süre aldı. Uzun bir süre takım idmanı yapma-
masına rağmen Kuwas ortaya koyduğu oyunla hem 
hocasının hem de sporseverlerinin beğenisini kazan-
dı. Mustafa Hoca; “Kuwas’ın gelmesini ilk günden bu 
yana istiyorduk. Son gün oldu ama artık aramızda. 
Ben ilerleyen zamanlarda Kuwas’ın çok daha iyi ola-
cağına ve takımımıza maçlar kazandıracağına inanı-
yorum” dedi. (Mehmet Yaşar)

Giresunspor'un başa-
rılı oyuncularından Faruk 
Can, ilerleyen haftalarda 
daha da iyi olacaklarını 
dile getirdi.

Manisa FK ile yaptıkla-
rı mücadelede galibiyeti 
kaçıran taraf olduklarını 
dile getiren başarılı oyun-
cu; “Her zaman söylüyo-
rum biz iyi bir takımız 
ancak tek eksiğimiz tecrü-

besiz oluşumuz. Her 
geçen hafta daha iyi sevi-
yeye geliyoruz. Manisa 
FK bu ligin iyi takımların-
dan biri ve onlara karşı 
çok iyi mücadele verdik. 
Üç puanı kaçıran taraf 
olduk. İlerleyen maçlarda 
daha da iyi olacağız” şek-
linde konuştu. 

(Haber Merkezi)

Giresunspor kaçan iki puana yanıyor

Daha da iyi olacağız

Kuwas beğeni topladı

Erkan'dan kritik
Gi re suns por'un 

file bekçisi Erkan 
Anapa, Manisa FK 
karşısında elde edi-
len bir puanda önemli 
pay sahibi oldu. Genç 
kaleci, kalesine gelen 
toplarda başarılı ola-
rak rakibine gol şansı 
tanımadı. Erkan özel-
likle uzatma dakikala-
rında net bir pozis-
yonda golü önleyerek 
takımının sahadan 
puanla ayrılmasında 
önemli pay sahibi 
oldu. (Mehmet Yaşar)

kurtarışlar

Giresunspor'dan kombine indirimi

Giresunspor yönetimi sezon başında açıkladığı kombine bilet ücretlerinde indi-
rime gitti.

Yeşil-beyazlı kulüpten yapılan açıklamada, kuzey ve güney kale arkası kombi-
nelerinin 250 TL’den, doğu ve batı üst tribününün 500 TL’den, doğu alt tribününün 
1.000 TL’den ve batı alt tribününün de 2.500 TL’den satın alınabileceği kaydedildi. 

(Sabri Yücel)


